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Председник Социјалистичке партије Србије (СПС) Ивица Дачић изјавио је да је против
ванредних избора у Београду, али не зна да ли ће их бити, додајући да своје мишљење о
томе не крије.

  

  

Он је на изборној конференцији социјалиста за Београд рекао да је ствар политичке
одлуке да ли ће бити ванредних избора у главном граду.

  

Према његовим речима, ванредни избори се одржавају када нема парламентарне,
односно одборничке већине, или кад има проблема, али проблема нема у коалицији.
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Он је нагласио да су држави потребни редовни парламентарни избори, како би се знало
колико мандати трају, али ће социјалисти поштовати одлуку која се донесе на државном
нивоу.

  

„Велики резултати су остварени у сарадњи са Српском напредном странком и
Александром Вучићем, а најважнији политички успех је политичка стабилност и народно
једниство. СПС је челични део тог народног јединства“, рекао је Дачић.

  

Он је рекао да се политика води у тешким условима јер велике силе имају „симпатија
према вештачкој творевини у Приштини, коју су створили“, али је, навео је, Србија успела
да врати тему Косова на дневни ред, иако је изгледао да је са њом завршено.

  

(Бета)
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